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Protokoll Styrelsemöte

SOLNA FÄLTRITTKLUBBS UNGDOMSSEKTION

Järvavägen 7
170 79 Solna
www.sfrk.nu

2024-11-05 18.00-19.00
Plats: Gröna Ridhuset och Google Meet

Närvarande:
Saga Gidlund
Rebecka Bonnevier
Ebba Drugge
Agnes Lindström (distans)
Martin Viksten (distans)

Astrid Drugge
Irma Oldenvi (distans)
Judit Andersson (distans)
Lema Adam (distans)
Astrid Gerhardt (distans)

Ej Närvarande:
Tilda Moodysson
Irma Bringzen

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE
Agnes Lindström förklarade mötet öppnat.

§ 2 VAL AV JUSTERINGSPERSON
Saga Gidlund valdes att jämte ordförande justera protokollet.

§ 3 FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA
Föredragningslistan godkändes.

§ 4 FÖREGÅENDE PROTOKOLL
Tilda är frånvarande från mötet. Vi stämmer av på kommande möte.

§ 5 EKONOMI
Vi har samlat ihop 23 509.53 kr till ridlägret. Ligger lite efter, borde egentligen vara uppe i
40 000 kr. Vid Lucia kör vi på “swisha valfritt belopp” istället för att sätta ett pris på

bakverken.
Södertörn svarar inte på frågan vad gäller bokningsavgift. Vi har fått det skriftligt via mail att

vi har bokat lägret men de har ännu inte skickat en bokningsavgift.
Timmer är reparerad. Styrelsen godkände inköp av gåvan till reparatören för max 400 kr.
Vi har fortfarande pengar över från invigningensshowen.

http://www.sfrk.nu
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§ 6 RAPPORT CAFETERIAGRUPPEN
Bokningsavgift för ridläger har ännu inte kommit.
Bakverken räcker ganska precis, vi funderar på om det behövs extra bakverk. Vi lägger ut

några förslag på hur vi kan lösa det i cafeteriagruppen, som de kan välja mellan.
Det funkar bra med engångsartiklar. Vi lägger ut på Facebook-gruppen om att de ska ta glas

istället för muggarna, alternativt vara noggranna med att påtår ingår. Vi provar även
på att köra med porslinsassietter istället för papptallrikar. Funkar det inte återgår vi till
papptallrikar.

§ 7 STYRELSENS VERKSAMHETSPLAN
Höstlovet har gått bra, lite strul med skräckfilmen när det kom till städningen. Det slutade

med att den ansvariga städade själv, fastän den ansvarige skulle få hjälp.
Det gick bra med dekorerandet av klubbis och det var uppskattat. Vi tar ner lite då och då

under veckan, alla får ta sitt ansvar att plocka ner lite när de är i stallet. Nästa år
pyntar vi möjligen lite tidigare.

Vi julpyntar söndag 24/11.
Just nu är det inte så många anmälda till Luciatåget, Agnes frågar runt lite bland barnen.

Becky skickar ut en påminnelse på Instagram.
I årets julkalender kommer vi ha en lucka för alla i personalen som kan tänka sig vara med.

Vi skriver luck-idéer i ett planeringsdokument som finns på Driven. Både
hjälpstyrelsen och USEK-styrelsen gör luckor, alla får ungefär två luckor var som de
ansvarar över att göra och klippa.

Våra nummer till julgransplundringshowen har fått godkännande av ridskolan, alla nummer
får ansvariga. Vi bjuder in andra till att vara med i planeringen, Agnes kommer
kontakta dem. Vi bestämmer på nästa möte vilka som rider och innan dess börjar var
och en att skissa på manuset.

Pluggstugan har gått bra.

§ 8 ÖVRIGA FRÅGOR
Martin kollar med stora styrelsen vem som ska lägga upp länk till informationsträffen om

hästvälfärd och om vi ska lägga ut något på Instagram.
Det är stök bland barnen, vi kallar till ett möte med de inblandade. Vi funderar på olika sätt

att förbättra stämning bland barnen som står i cafeterian.
Timmer är lagad och tack-presenten överlämnad.

§ 9 KOMMANDE MÖTEN
Första tisdagen i december kl 18.00.

§ 10 VAD VILL VI KOMMUNICERA?
Ebba lägger ut info på fb i cafeteriagruppen
Julkalendern
Becky lägger ut påminnelse om Lucia-anmälan
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§ 11 MÖTETS AVSLUTANDE
Agnes förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet:

Rebecka Bonnevier

Justeras:

Agnes Lindström Saga Gidlund
Ordförande Justeringsperson


